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Vragen  Wellicht is onderstaande reeds bij u bekend, maar graag attendeer ik 

u op de substantiële subsidie voor de brugfunctionaris die 
beschikbaar wordt gesteld vanaf 8 januari. De Brugfunctionaris 
vervult een cruciale rol in het versterken van de band tussen  
gezinnen en scholen, een aspect dat van vitaal belang is voor de 
ontwikkeling van kinderen. 
Deze functionaris fungeert als een verbindingspersoon tussen de 
thuisomgeving van het kind en diens school, en biedt ondersteuning 
op gebieden die niet direct met onderwijs te maken hebben, zoals 
financiële kwesties, zorgbehoeften of taalbarrières. 
De brugfunctionaris kan een essentiële rol spelen in het 
vergemakkelijken van de samenwerking tussen ouders, leerlingen en 
school, en draagt zo bij aan de algehele ontwikkeling van het kind. 
Het inzetten van deze functie kan de leerkrachten ontlasten, ouders 
ondersteunen en de leerlingen de kans geven hun potentieel volledig 
te benutten. 
Daarom wil ik uw aandacht vestigen op de beschikbare subsidie van 
€51,8 miljoen voor scholen om de brugfunctionaris in te zetten. Deze 
subsidie is toegankelijk voor de schooljaren 2024-2025, 2025-2026 
en 2026-2027. Het is van groot belang voor kinderen én docenten 
dat de gemeente Leudal deze kans aangrijpt en actief deelneemt aan 
deze subsidieregeling. 
 
Vragen: 
 
1. Heeft het college een beeld van dergelijke (armoede)problematiek 
en de manier waarop scholen hier tegenaan lopen? Kunt u dit beeld 
voor ons schetsen, inclusief de maatregelen, die u in gezamenlijkheid 
neemt? 
2. Is het college op de hoogte van het bestaan en de potentiële 



impact van de brugfunctionaris op de ontwikkeling van kinderen 
binnen onze gemeente? 
3. Welke stappen onderneemt het college om ervoor te zorgen dat 
scholen binnen Leudal  op de hoogte zijn van deze subsidie en de 
mogelijkheid om een brugfunctionaris aan te stellen? Graag in uw 
beantwoording zowel inzoomen op PO en SBO als op VO en VSO. 
4. Is het college bereid om in overleg met scholen deel te nemen aan 
deze subsidieregeling? 
Zo nee, waarom niet? 
 

  
Datum: 04.03.2024 
 

Ambtelijk advies  

1. Problematieken waar scholen tegenaan lopen zijn onder andere 
sociaal-emotionele problemen, sociale integratie, taal- en 
leerachterstanden, leerlingen/ouders die moeite met toegang krijgen 
tot (zorg)voorzieningen door wachtlijsten, behoefte aan 
opvoedingsondersteuning in het gezin en dreigende schooluitval.  
Deze problematieken worden onder andere internsief besproken bij 
de thematafels van de Lokaal Educatieve Agenda. Samen met de 
maatschappelijke ketenpartners zijn we bezig met het maken van 
concrete samenwerkingsafspraken, zodat ketenpartners elkaar beter, 
sneller en efficiënter kunnen vinden en zetten we in op het 
tegengaan van deze problematieken. In 2024 zetten we hier verder 
op in. 
 
2. Ja, de functie brugfunctionaris kan een actieve bijdrage leveren bij 
o.a. sociaal-emotionele problemen, tegengaan van schooluitval, 
opvoedingsondersteuning en een verbinding leggen met 
(zorg)partners. 
 
3. Het samenwerkingsverband heeft scholen benaderd en de 
gemeente heeft scholen benaderd over de subsidieregeling 
brugfunctionaris. Binnen het speciaal onderwijs wordt er al veelal 
aandacht besteed aan de verbinding tussen thuis, het kind en waar 
nodig met professionals. 
Het overgrote deel geeft aan de subsidie niet aan te willen vragen, 
aangezien de kans op toekenning klein is en er veel aanvragen 
landelijk zijn ingediend. Er is namelijk vanuit de subsidieregeling 
brugfunctionaris maar budget voor 15% van alle scholen in 
Nederland. Daarnaast is de subsidie maar tijdelijk inzetbaar en is het 
nog onduidelijk of de subsidie structureel zal worden toegekend. 
 
4. Ja, we zijn bereid om deel te nemen aan de subsidieregeling. Sint 
Ursula heeft inmiddels, na afstemming met de gemeente, de subsidie 
aangevraagd. Indien de subsidie wordt toegekend gaat Sint Ursula 
samen met de gemeente en het Samenwerkingsverband in gesprek 
over de inzet van de brugfunctionaris.  
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